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Požehnání nebo kletba  
 

Kletba je duchovní síla, která drží celé lidstvo v prokletí, dokud lidé nebudou činit pokání a 

neobrátí se ze svých hříchů.  

Bůh proklel zemi kvůli hříchu Adama.  

 

Genesis 3:17  Adamovi řekl: "Uposlechl jsi hlasu své ženy a jedl jsi ze stromu, z něhož jsem ti 

zakázal jíst. Kvůli tobě nechť je země prokleta; po celý svůj život z ní budeš jíst v trápení. 

18  Vydá ti jenom trní a hloží a budeš jíst polní byliny. 

19  V potu své tváře budeš jíst chléb, dokud se nenavrátíš do země, z níž jsi byl vzat. Prach jsi a 

v prach se navrátíš." 

 

Toto prokletí platí ve všech oblastech. Dokud člověk nečiní pokání a neobrátí se k Ježíši Kristu 

a neopustí své hříchy, žije stále v prokletí.  Kvůli hříchu je země prokleta. 

Jestli chceš vstoupit do požehnání, musíš odstranit nejdříve hřích ze svého života. Nejde se 

modlit za požehnání, pokud se rozhodneš žít dál ve hříchu. 

Toto je duchovní zákon, který nejde obejít. Boha nikdo neobelstí.  

 

Pán nám dává čas k pokání. 

 

Skutky apoštolské 3:19  Proto čiňte pokání a obraťte se, aby byly smazány vaše hříchy 

 

Proč musíme činit pokání? Aby byly smazány naše hříchy. Bez pokání nejsou odpouštěny 

naše hříchy. Někteří věřící si myslí, že stačí jen uvěřit a všechno už je hotovo. Počáteční víra, 

křest ve vodě, křest v Duchu svatém s projevem mluvením v nových jazycích ještě není pokání. 

 

Kolik nám tedy dává Bůh času, než nás začne soudit?  

 

Apoštol Jan dostal zjevení z nebe o posledních časech a psal jednotlivým sborům. 

 

Zjevení Janovo 2:18  Andělu církve v Thyatirech piš: Toto praví Syn Boží, jenž má oči jako 

planoucí oheň a nohy jako zářivý kov: 

19  "Vím o tvých skutcích, lásce a víře, službě a vytrvalosti; vím, že tvých skutků je čím dál více. 

20  Ale to mám proti tobě, že trpíš ženu Jezábel, která se vydává za prorokyni a svým učením 

svádí moje služebníky ke smilstvu a k účasti na modlářských hostinách. 

21  Dal jsem jí čas k pokání, ale ona se nechce odvrátit od svého smilstva. 

22  Hle, sešlu na ni nemoc a do velikého soužení uvrhnu ty, kdo s ní cizoloží, jestliže se od 

jejích činů neodvrátí; 

23  a její děti zahubím. Tu poznají všechny církve, že já vidím do nitra i srdce člověka, a 

každému z vás odplatím podle vašich činů. 

 

Jezábel byla žena, která manipulovala se svým mužem. Vládla duchovně nad ním. 

Achab měl být hlavou své ženy, ale pro svoji zbabělost se podřizoval své ženě v duchovní 

oblasti a nechal ji za sebe rozhodovat. Jezábel královým jménem nechala zabít Nábota 

Jizreelského jen proto, že nechtěl Achabovi prodat svoji vinici. Dále nechala povraždit 

Hospodinovy proroky. Odváděla od pravého poznání Boha k falešným bohům. Proto ji Bůh 

potrestal. V Božím slově čteme o fyzickém smilstvu mezi lidmi, ale také o duchovním smilstvu  

mezi člověkem a duchovními bytostmi zla.  

     Když někdo chce uchopit autoritu nad něčím, co mu nepatří, pak se dostává pod vliv ducha 

Jezábel. Chce vládnout tam, kde nemá žádné Boží pověření.  
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Muž je hlavou ženy a spolu jsou spoludědicové Božího království. Když se jakákoliv 

neoprávněná autorita chopí moci, Bůh ji odejme své požehnání a uvrhne ji do prokletí.  

     Mnoho problémů si děláme sami, že chceme něco, na co nemáme nárok.  

Musíme poslouchat Boží slovo a Božího ducha, ne to co říká svět.  

 

Lidé i po uvěření zůstávají v prokletí, pokud nečiní pokání a neodvrátí se od svých hříchů. 

 

Když Ježíš někoho uzdravil, tak řekl, aby nehřešil, aby se mu nestalo něco horšího. 

 

Byl jeden člověk, který byl 38 let ochrnutý a čekal na to, až se rozvíří voda v rybníce Bethesda, 

u Ovčí brány, kde anděl z nebe uzdravil každého, kdo do vody vstoupil jako první. Jan 5:1-14 

Ježíš toho člověka uzdravil a pak ho vyhledal a řekl mu:  

 

Jan 5:14  Později vyhledal Ježíš toho člověka v chrámě a řekl mu: "Hle, jsi zdráv. Už nehřeš, 

aby tě nepotkalo něco horšího!" 

 

Mnohá uzdravení mohou lidé ztratit proto, že začnou znovu po uzdravení hřešit.  

A navíc se může stát něco horšího.  

Po vyhnání démonů, se mohou démoni znovu vrátit a přivedou další démony. 

 

Matouš 12:43  Když nečistý duch vyjde z člověka, bloudí po pustých místech a hledá 

odpočinutí, ale nenalézá. 

44  Tu řekne: `Vrátím se do svého domu, odkud jsem vyšel.´ Přijde a nalezne jej prázdný, 

vyčištěný a uklizený. 

45  Tu jde a přivede s sebou sedm jiných duchů, horších, než je sám, a vejdou a bydlí tam; a 

konce toho člověka jsou horší, než začátky. Tak bude i s tímto zlým pokolením." 

 

My můžeme velmi rychle přijít o Boží požehnání a spadnout znovu pod prokletí, když si 

neudržíme čistý způsob života a po svém uvěření začneme znovu vědomě žít ve hříchu. 

 

Bůh vyžaduje po uvěření čistý způsob života. 

 

Efezským 5:1  Jako milované děti následujte Božího příkladu 

2  a žijte v lásce, tak jako Kristus miloval nás a sám sebe dal za nás jako dar a oběť, jejíž vůně 

je Bohu milá. 

3  O smilstvu, jakékoliv nezřízenosti nebo chamtivosti ať se mezi vámi ani nemluví, jak se sluší 

na ty, kdo patří Bohu. 

4  Vést sprosté, hloupé a dvojsmyslné řeči se nepatří; vy máte vzdávat Bohu díky! 

5  Dobře si pamatujte, že žádný smilník, prostopášník ani lakomec, jehož bohem jsou peníze, 

nemá podíl v království Kristovu a Božím. 

 

1 Janův 3:4  Každý, kdo se dopouští hříchu, jedná i proti zákonu Božímu, neboť hřích je 

porušení zákona. 

5  A víte, že Syn Boží se zjevil, aby hříchy sňal, a v něm žádný hřích není. 

6  Kdo v Synu zůstává, nehřeší; kdo hřeší, ten ho neviděl ani nepoznal. 

7  Dítky, ať vás nikdo neklame: Spravedlivý je ten, kdo činí spravedlnost - tak jako on je 

spravedlivý. 

8  Kdo však se dopouští hříchu, je z ďábla, protože ďábel od počátku hřeší. Proto se zjevil Syn 

Boží, aby zmařil činy ďáblovy. 

9  Kdo je narozen z Boha, nedopouští se hříchu, protože Boží símě v něm zůstává; ba ani 

nemůže hřešit, protože se narodil z Boha. 
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Znovuzrozenému člověku se hnusí každý hřích a nechce vědomě hřešit. 

Další slovo nám to dosvědčuje, že kdo se narodil z Boha nehřeší a zůstáváme pod Boží 

ochranou a Zlý se nás ani nedotkne. 

  

1 Janův 5:18  Víme, že nikdo, kdo se narodil z Boha, nehřeší, ale Syn Boží jej chrání a Zlý se 

ho ani nedotkne. 

 

     Každý věřící zůstává pod Boží ochranou do té doby, pokud vědomě nehřeší a žije čistým 

způsobem života. Bůh se nebude s nikým hádat. Jednoduše odstoupí Duch svatý od člověka, 

který hřeší, pak přijdou démoni a začnou ho trápit.  

Žádné modlitby za uzdravení pak Bůh nevyslýchá. .  

 

Je to velmi jednoduché. Chceš-li Boží požehnání a Boží ochranu,  

obrať se ve víře k Ježíši Kristu, čiň pokání ze svých hříchů, 

nechej se pokřtít ve vodě na odpuštění hříchů a pak v Duchu svatém  

a začni žít život víry v čistotě. 

 

Musíš si zvolit, jestli budeš žít v požehnání nebo pod prokletím. 

Můžeme získat požehnání od Pána, ale můžeme ho také rychle ztratit.  

 

     Ježíš Kristus neodmítal nikoho, kdo za ním přišel. Stačila jednoduchá víra a touha po 

uzdravení a Pán všechny uzdravil, kdo byli v moci ďáblově. Uzdravení dostali lidé dopředu, 

pak nastal čas na pokání, aby si člověk věčný život i zdraví udržel.  

 

Matouš 4:23  Ježíš chodil po celé Galileji, učil v jejich synagógách, kázal evangelium 

království Božího a uzdravoval každou nemoc a každou chorobu v lidu. 

24  Pověst o něm se roznesla po celé Sýrii; přinášeli k němu všechny nemocné, postižené 

rozličnými neduhy a trápením, posedlé, náměsíčné, ochrnuté, a uzdravoval je. 

25  A velké zástupy z Galileje, Desetiměstí, z Jeruzaléma, Judska i ze Zajordání ho následovaly. 

 

Všimněte si důležitých faktů. 

- chodil po celé Galileji.    Nezůstával na jednom místě, ale kde ho neodmítali, tam všude šel 

  Jednou z nejpřirozenějších činností člověka je chození. Lidé chodí po nákupech, chodí po 

horách, chodí na návštěvy. Ježíš také chodil za určitým účelem. Můžeš začít chodit po svém 

městě a modlit se za určitá místa  

 

- učil v jejich synagogách. Ne každý může kázat z kazatelny, když k tomu není povolán. Učit 

však můžeš, když jsi sám vyučen a co znáš, můžeš předávat dál jiným lidem, i když nejsi 

kazatel nebo učitel.  

 

- kázal evangelium království Božího - to může konat každý znovuzrozený, Duchem svatým  

 naplněný věřící. Není to tvoje království, ani tvoje evangelium, které zvěstuješ, ale evangelium 

Ježíše Krista.  Kázat Boží slovo v moci a síle Ducha svatého je možné po křtu v Duchu svatém. 

 

- uzdravoval každou nemoc a každou chorobu v lidu. Uzdravování přímo souvisí s evangeliem 

Ježíše Krista. Kdo odmítá Ježíše Krista, za toho se nejde modlit za uzdravení. Někteří lidé mi 

řekli, že se za ně mohu modlit za jejich uzdravení, ale když jsem jim řekl, že jsem věřící v 

Ježíše Krista, pak to odmítli. Oni si mysleli, že dostanou uzdravení např. z vesmíru nebo z 

nějakých duchovním sil, ale nechtěli Ježíše. V takovém případě se ani nesnaž za někoho modlit 

za uzdravení. Odmítání Ježíše Krista znamená ztráta věčného života a Boží hněv na takových 

lidech zůstává. 
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Jan 3:36  Kdo věří v Syna, má život věčný. Kdo Syna odmítá, neuzří život, ale hněv Boží na něm 

zůstává." 

 

Co to znamená, že Boží hněv na někom zůstává? To znamená,  že takový člověk žije dále pod 

prokletím, které Bůh vyřkl po hříchu Adama a Evy.  

 

     Kdyby nepřišel Ježíš Kristus, pak bychom byli všichni odsouzeni k věčné smrti.  

Mezi Otce a nás se postavil Ježíš Kristus a obhajuje nás a dává nám čas na pokání a obrácení. 

Když tento čas promarníme, pak přijde soud.  

 

Do doby příchodu Ježíše Krista trvá milost, ale také prokletí pro ty, kteří nežijí podle Boží vůle. 

Na zemi pokud žijeme, rozhodujeme o svém budoucím věčném životě. 

Buď budeme požehnaní nebo prokletí. Záleží jen na nás, jak se rozhodneme. Jestli 

poslechneme Pána Ježíše nebo ho odmítneme poslouchat. 

 

Karel Jureček 

 

 


